

Sisältö

Artikkeleita

<i>Vuorela, Miikka – Keinänen, Anssi</i> : Oikeuslähteiden rajamailla – eduskunnan valiokunnat laintulkitsijoina	775
<i>Knuutinen, Reijo</i> : Luottamuksensuoja verotuksessa – sääntö vai periaate?	799
<i>Viinikka, Tuija</i> : Monimuotokuljetus ja tiekuljetussäännökset	825
<i>Lamminen, Johannes</i> : Euroopan ihmisoikeustuomioistuin ja yhdistymisvapaus – työtaisteluoikeutta vaiheittain	844

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

<i>Wuolijoki, Sakari</i> : Pankkien riskinhallinta- ja asiakkaansuoja-sääntelyn suhde	869
<i>Toivonen, Outi</i> : Rahdinkuljettajan rajoittamaton vastuu yhdistetyissä tie- ja merikuljetuksissa	876

Oikeuskäytäntöä

Erityisen tuen päätösten moninaiset muutoksenhakutiet – toteutuuko lapsen etu? KHO 2013:162 ja KHO 2014:47 (<i>Kirsi Kuusikko</i>)	881
--	-----

Kirjallisuutta

Könkkölä, Mikko – Linna, Tuula: Konkurssioikeus. (<i>Tuomas Hupli</i>) ..	890
Myrsky, Matti – Svensk, Niko – Voutilainen, Tomi: Suomen finanssioikeus. (<i>Kalle Määttä</i>)	895
Hannikainen, Lauri: Kansainvälisen oikeuden käsikirja. (<i>Jari Pirjola</i>)	898
Toivonen, Outi: Rahdinkuljettajan rajoittamattoman vastuun sääntely ja yhtenäinen tulkinta. Tavaroiden tie-, meri- ja yhdistetyt kuljetukset. (<i>Peter Wetterstein</i>)	901

Tiedoksi

Tämän numeron kirjoittajat	909
----------------------------------	-----

English Summaries of the Articles	910
---	-----

Inhalt

Vuorela, Miikka – Keinänen, Anssi: An den Grenzen der Rechtsquellen – die Ausschüsse des Parlaments als Gesetzesausleger; *Knuutinen, Reijo*: Vertrauensschutz in der Besteuerung – Statut oder Prinzip?; *Viinikka, Tuija*: Multimodaler Transport und Straßentransportverordnungen; *Lamminen, Johannes*: Der Euro-

päische Gerichtshof für Menschenrechte und die Vereinigungsfreiheit – Arbeitskampfrecht in Stufen; *Wuolijoki, Sakari*: Das Verhältnis zwischen Risikomanagement- und Kundensicherheitsregelung von Banken; *Toivonen, Outi*: Die unbegrenzte Haftung des Frachtführers in kombiniertem Straßen- und Seetransport; *Rechtsprechung; Literatur; Mitteilungen; Zusammenfassungen der Artikel auf Englisch*

Contents

Vuorela, Miikka – Keinänen, Anssi: Framing sources of law – Committees of the Parliament of Finland as interpreters of the law; *Knuutinen, Reijo*: Protection of legitimate expectations in Finnish tax law – a rule or a principle?; *Viinikka, Tuija*: Multimodal transports and road transport law; *Lamminen, Johannes*: European Court of Human Rights and freedom of association – Stages in the evolution of the right to industrial action; *Wuolijoki, Sakari*: Comparing the regulations on banks' risk management and on the protection of bank customers; *Toivonen, Outi*: Unlimited liability of the carrier in the multimodal carriage of goods by road and by sea; *Legal Cases; Literature; Information; English Summaries of the Articles*